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18. september 2023 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 15. august 2023 

 

Til stede: Jakob, Vagn, Michael, John 

Afbud: Waqas, Jan 

 

Dagsorden 

 

1. Nyt fra formanden   

2. Nyt fra kassereren   

3. Nyt fra næstformanden - kommende fællesarbejde, brugergruppe m.v. 

4. Projekter/aktiviteter: 

o Asfalt 

o Fiber 

o Ladebokse/Easee/HomeCharge 

o Fællesarbejde i efteråret 

o Snerydning sæson 2023/2024 

5. Næste møde 

6. Evt.  

------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Ad 1.  

Der har været meget stille henover sommeren. Asfaltarbejde er afsluttet og TDC er gået i gang 

med Fibernet.  

 

Ad 2. 

Kort orientering om økonomi, herunder at der er bestilt opgradering til 63 AMP i begge strøm-

forsyninger til ladeboksene.  

Restgæld på lån til finansiering af 3 huses andel af udgifterne til de gennemførte projekter, ny 

stibelysning, asfaltering og grundinstallation til ladebokse er nedskrevet med 1/3 af restgælden 

i forbindelse med salg af hus nr. 9. Restgæld udgør nu afrundet kr. 77.000,-. 

På generalforsamlingen talte vi om, at det årlige arrangement der før Covid 19 pandemien blev 

afholdt for ’frivillige hjælpere’ ville blive genindført. Vi finder snarest en dato og får meldt ud til 

deltagerne. 

 

Ad 3.  

I Jans fravær orienterede John kort omkring Brugergruppen. Minicontainer til tøjindsamling af 

tekstilaffald og Jan har udsendt vejledning til beboerne. En arbejdsgruppe nedsat med ansatte i 

Forsyningen og medlemmer fra Brugergruppen arbejde med ’Ny fjernvarmestruktur’. Der er stor 
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debat omkring materialet, og Morten Hammer har på egne vegne kontaktet Albertslund Forsy-

ning omkring emnet, og gjort dem opmærksomme på fejl og mangler, hvilket der er en del af.  

 

Ad 4.  

Projekter: 

o Asfalt 

▪ Asfaltarbejdet er færdigt, men vi mangler svar på enkelte spørgsmål, John 

rykker. 

o Fiber 

▪ TDC/Nordkysten er i gang – ting tager tid, så vi væbner os med tålmodig-

hed. 

o Ladebokse/Easee/HomeCharge 

▪ Vagn orienterede kort om situationen med ladeboksene som vi kender den 

fra pressen og lidt kontakt til HomeCharge. Vi har møde med direktør Mar-

tin Dahl fra HomeCharge 20. september, hvor vi formentlig bliver væsent-

ligt klogere på hvordan fremtiden tegner sig. 

o Fællesarbejde i efteråret 

▪ Datoer bliver 24. september og 8. oktober. Jan koordinere/prioriterer op-

gavelisten. 

o Snerydning sæson 2023/2024. 

▪ John er i dialog med Stadionparken om forlængelse af aftalen for sæson 

2022/2023. 

 

Ad 5. 

Næste møde i klubhuset foreløbigt aftalt til 10.10.2023 kl. 19.30, hos Jakob. 

 

Ad 6. 

Intet 

 

 

Referent 

 

John Erichsen 


